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ZAPISNIK 
S 46. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
46. sjednica VMO Pećine održana je 23. studenog 2022. (srijeda) s početkom u 16:00 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
Opravdano odsutni 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 

 
Zapisnik s 45. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Predstojeća programska aktivnost: 
–  Doček Svetog Nikole i podjela poklona 
–  Razgledavanje jaslica u Vili Ružić 

2. Uređenje parkirnih mjesta u ulici Šetalište trinaeste divizije 
3. Informacija o radovima na području Mjesnog odbora Pećine 
4. Inicijativa za suradnjom sa Gradskim društvom Crvenog križa Rijeka 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Tajnik je izvijestio nazočne da će se podjela slatkih paketa upriličiti 6. prosinca na Dan svetog Nikole 
s početkom u 17:30 u sportskoj dvorani OŠ Pećine. Za tu priliku s ravnateljicom škole je dogovoreno 
da će školski zbor upriličiti prigodni program te s gdinom. Urošom Dukićem da će već tradicionalno 
preuzeti ulogu Svetog Nikole za što je rezervirano odjelo u HNK Ivan pl. Zajc. 
Za obilazak jaslica u Villi Ružić potrebno je još definirati datum, a u svezi čega će Predsjednik VMO-
a kontaktirati gdina. Theodora de Canzianija. 



Zaključak:  
Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog programa Svetog Nikole dok je za obilazak 
jaslica u Vili Ružić zaključeno da je najbolje isto upriličiti u tjednu pred Božić. 
 
 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća izvijestio je o dokumentaciji dostavljenoj Mjesnom odboru od strane Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav 4. studenoga 2022. godine: 

Prometni elaborat: 

- Elaborat uređenja parkirnih mjesta u Ulici Šetalište XIII. divizije u Rijeci, br. el. 03-77/21 iz 
listopada 2021.,  

Suglasnosti:  

- MUP, Policijska uprava Primorsko-goranska, Sektor za javni red i sigurnost, Broj: 511-09-05-71-
67/22. VRD od 17. kolovoza 2022.god. 

- Hrvatske ceste, Poslovna jedinica Rijeka, Nikole Tesle 9/IX, Rijeka, KLASA: 340-09/22-18/421, 
URBROJ: 345-930-554/465-22-04, od 03. listopada 2022. god. 

- Ministarstvo mora, prometa i infrastrukture, Prisavlje 14, Zagreb, KLASA: 340-03/22-04/97, 
URBROJ: 530-08-1-1-21-2, od 22. srpnja 2022. god. 

Uvidom u navedenu dokumentaciju utvrđuje se da je planirano u ul. Šetalište XIII. divizije od kbr. 4 
do 127 obilježiti 173 uzdužna parkirna mjesta od čega 164 u južnoj prometnoj traci (za osobna 
vozila) i 9 parkirnih mjesta za osobe s invaliditetom te 2 postojeća parkirna mjesta u zoni OŠ Pećine 
na sjevernom nogostupu. Projektom se predviđaju i druga prometna rješenja - postavljanje stupića 
na nogostupe (sjeverni nogostup), obilježavanje novog pješačkog prijelaza, promjena lokacije 
autobusnog stajališta i dr. Iz svega navedenoga, ovo Vijeće dolazi do zaključka da će se broj 
parkirnih mjesta smanjiti za cca 25%, odnosno i više u odnosu na postojeće stanje, obzirom da više 
neće biti moguće parkiranje na sjevernom nogostupu i u sjevernoj prometnoj traci. 
Iako pozdravlja inicijativu za uvođenjem reda u prometu te posebno parkiranju na Pećinama, 
prijedlog kojim se smanjuje broj parkirnih mjesta ovom Vijeću nije prihvatljiv.  
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine jednoglasno je zaključilo da nije suglasno s predmetnim prometnim 
rješenjem, odnosno predloženim novim režimom odvijanja prometa i uređenja parkirnih 
mjesta u ulici Šetalište XIII. divizije 
 
 
AD 3 
Tajnik MO izvijestio je Vijeće o radovima na području MO Pećine kako slijedi: 
Iz prioriteta za 2022. godinu po informacijama iz Rijeka plusa d.o.o. u predstojećim danima sanirat 
će se preostali dio nogostupa iz smjera rotora do skretanja prema Boriku.  
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine je primilo obavijest na znanje. 
 
 
AD 4 
Pod ovom točkom Vijeću se pridružila gđa. Petra Šuljić, Ravnateljica Gradskog društva Crvenog 
križa Rijeka te je upoznala Vijeće s planovima društva posebice o radovima na domu u ulici Janka 
Polića Kamova. Također se raspravilo o problematici zatvorenog portuna između Doma Crvenog 



križa i OŠ Pećine i posljedica otvaranja istog zbog nepostojanja javne rasvjete i ograde uz 
košarkaškog igrališta.  
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine zahvalilo se Ravnateljici na odazivu i informacijama te zaključilo da 
odustaje od zahtjeva za otvaranje portuna. 
 
 
 
AD 5 

A) Predsjednik Vijeća upoznao je Vijeće sa izmjenom voznog reda linije 1 te činjenicom da je još 
uvijek nedostatan jedan polazak između 7:20 i 7:40 radnim danom te predložio da zatraži 
sastanak sa direktorom KD Autotrolej kako bi mu se još jedanput prezentirao ovaj problem s 
prijedlogom rješenja tj. uvođenje još jednog polaska. 

 
           Zaključak:  
           Vijeće MO Pećine primilo je informaciju na znanje te jednoglasno podržalo prijedlog. 
 
 

B)   Tajnik MO upoznao je Vijeće sa zahtjevom dijela stanara Šetalište trinaeste divizije 30 da im 
se dok traju radovi na izgradnji objekta u neposrednoj blizini osigura parkiranje na 
pomorskom dobru ispod njihove zgrade. 

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine primilo je zahtjev na znanje. 
 
 
 

C) Predsjednik Vijeća izvijestio je Vijeće o prijedlogu Družbe braće hrvatskog zmaja, 
Zmajskog stola bakarsko-riječkog o zajedničkoj inicijativi postavljanja spomen obilježja 
prigodom obilježavanja 1100 obljetnice krunidbe kralja Tomislava i postojanja Hrvatskog 
Kraljevstva kao državnog subjekta, na području Mjesnog odbora Pećine.   

  
 

      Zaključak: 
           Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje te zaključilo o istom dopisom izvijestiti 

Odjel gradske uprave za kulturu. 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:45 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

 
                          Walter Volk                             Željko Ševerdija 

 


